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Odpowiadając na pismo KRM.0003.241.2020 ,,Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia 

radnych” radnego Rady Miasta w Tarnowie Pana Tomasza Żmudy, dotyczące spożywania alkoholu  

i innych używek przez młodzież na terenie skateparku przy ul Słowackiego w Tarnowie informuję,  

że miejsce to zostało objęte stałymi kontrolami przez funkcjonariuszy Straży Miejskiej. Nadmieniam, 

że pod wskazanym adresami od stycznia 2020 roku do obecnej chwili wpłynęły tylko dwie interwencje 
od mieszkańców dotyczące zaśmiecenia oraz spożywania alkoholu na terenie skateparku. Co do kwestii 

montażu kamery informuję, że Straż Miejska w planie finansowym na 2020 rok nie posiada środków 

na rozbudowę monitoringu oraz montażu nowego punktu kamerowego. 

 


